
2014D19270 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Economische Zaken heeft over het Jaarverslag 
Diergezondheidsfonds 2013 (Kamerstuk 33 930-F) de navolgende vragen 
ter beantwoording aan het kabinet voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Hamer 

De adjunct-griffier van de commissie,
Van Bree 
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Nr. vraag 
1 Hoe duidt u het dat de sector en overheid samen voorzien in een 

fonds om de kosten van bewaking en bestrijding van dierziekten en 
compensatie van de getroffen veehouders gezamenlijk te dragen, 
maar er geen enkele voorziening is getroffen, waarin de sector en 
overheid gezamenlijk de slachtoffers van zoönoseuitbraken kunnen 
ondersteunen? 

2 Wanneer komt er meer duidelijkheid over de toekomst en financie-
ring van het Diergezondheidsfonds nu de product- en bedrijfschap-
pen worden opgeheven? 

3 Wanneer is de verwachting dat er op geen enkel bedrijf in Neder-
land meer sprake is van een Q-koortsbesmetstatus? 

4 Waarom is er in 2013 1,5 miljoen euro meer uitgegeven dan 
voorzien voor de aanschaf van mond- en klauwzeer(MKZ)-vaccins? 

5 Welke landen of organisaties hebben de Nederlandse 
Q-koortsvaccins overgenomen? Hoeveel Q-koortsvaccins worden er 
in voorraad gehouden? 

6 Is er een maximum voor het eindsaldo van het 
Diergezondheidsfonds?
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